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Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Ki védi meg a magyar méhészeket?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést
kívánok benyújtani Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Nemrégiben keresett fel egy körzetünkben él ő méhész a problémáival . A legsúlyosab b
gondnak azt tartja, hogy senki nem védi meg a piacon az általuk termelt min őségi mézet a
kereskedelemben forgalomba kerülő sokszor jóval olcsóbb, de minőségében jóval
alacsonyabb színvonalú mézektő l . Mostanában az is tendenciává vált, hogy méz helyett
cukorból készítenek mézszerű készítményeket, ami csak külsőségeiben hasonlít a mézre, d e
az ilyen termékek elkészítésénél egy igen fontos szereplő kimarad a történetb ő l, maga a méh,
így azt semmiképpen sem tekinthetjük méznek .

A magyar akácméz köztudomásúan világhír ű , nemzetközi szinten is versenyképes, sőt akár
piacvezető termék is lehetne, ha megkapná azt a kellő támogatást, amellyel ezt elérhetné .
Ehelyett haldoklik az ágazat a nagyrészt Kínából és más országokból beáramló „mézekkel ”
szemben, mert nem bírja az árversenyt .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mit lehetne tenni a magyar méhészek érdekében?

Hogyan tudnák előnyhöz juttatni a piaci versenyben a kiváló minőségű magyar mézet az
olcsóbb, de annál rosszabb minőségű mézekkel szemben?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2008 . december 18-án

Erdős Norbert
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